
 

 

 

Folketingets Epidemiudvalg har den 2. juni 2021 stillet følgende spørgsmål nr. 211 

(Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares foreløbigt. Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Stén Knuth (V). 

 

Spørgsmål nr. 211:  

”Kan ministeren redegøre for sundhedsmyndighedernes vurdering af smitterisici ved 

at tillade flere tilskuere på en fodboldtribune (f.eks. i forbindelse med den forstående 

EM-slutrunde), såfremt en øget stadigkapacitet ville blive udfyldt af tilskuere, der er 

færdigvaccinerede, og kan ministeren forestille sig en måde, hvor stadionkapaciteten 

kunne udvides sundhedsmæssigt forsvarligt?” 

 

Svar: 

Spørgsmålet besvares hermed foreløbigt. Jeg forventer at besvare spørgsmålet ende-

ligt ultimo juni 2021, da svaret kræver bidrag fra Statens Serum Institut. 
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